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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Tervezi-e a Kormány az álláskeresési járadék 
tartamának hosszabbítását?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A koronavírus-járvány kezdete óta sajnos még jobban megmutatkozik az álláskeresési járadék 
folyósítási idejének rövidsége. A három hónapos időtartam nemcsak a jelenlegi helyzetben 
fájdalmasan rövid, de nemzetközi összevetésben is az, hiszen a hazai társadalombiztosítás más 
európai országokhoz képest lényegesen kevesebb ideig, mindössze három hónapig fizet az 
álláskeresőknek.

Tisztában vagyok vele, hogy a Kormány tett erőfeszítéseket a járvány miatt munka nélkül maradók 
érdekében, azonban sok, hozzám érkező panaszt szerint sem sikerült megoldani azoknak a 
honfitársainknak a problémáját, akik minden igyekezet ellenére végül elveszítették az állásukat. 
Nekik jelenthet rövid távú segítséget az álláskeresési járadék, amely legalább ideig-óráig 
biztosíthatja a munkanélküliek túlélését. A jelenlegi helyzetben azonban a járadék folyósításának 3 
hónapja alatt nem könnyű új munkát találni, különösen a legnehezebb helyzetben lévő 
szektorokban.

Szeretném hangsúlyozni, hogy én is azt vallom: nem segélyre, hanem munkára van szükség és ezért
nem is indokolt hosszú távon álláskeresési járadékot fizetni. Azonban most a járvány következtében
olyan helyzet állt elő, amelyben hosszabb időtartamú álláskeresési járadékkal is segíteni kellene az 
önhibájukon kívül bajba került embereket.



Kérdezem tehát Miniszter Urat, hogy tervezi-e a Kormány az álláskeresési járadék időtartamának 
hosszabbítását, legalább a járvány idejére?

Várom érdemi válaszát!
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